
 Referat styremøte nr. 13 2023 - 25  

  
Til: Styret Nordland Skikrets  
  
Møtested: Teams 

Møtestart: Onsdag 12. juni 2024 kl.18.00. 
Tilstede: Arnfinn, Siri-Elise, Oddbjørn, Anniken JR, Anniken A, Ann Merete, Mona 
Forfall: Trond Jøran 

  

  
Saksliste  
  

  
Hva  

Hvem/Frist  
  

 
Sak 81, 2023-25 
NNM 2025 
 

 
NNM 2025 
- Redegjørelse. 
- Alternativer 
1. dato for felles NNM 
2. dato for nordisk NNM  
3. ikke felles NNM 
- Alpin Mo i Rana står for tur. 
- Hopp og kombinert NNM 4.-6. april? 
 
Diskusjon: 
- Alle eller ingen. Får vi ikke til for alle, så bør vi gå 
tilbake til vanlig rulleringsplan. 
- Forståelse for dette i møte med arrangør i Bodø. 
- Forventet at vi skulle banke en dato. Alle må gi og 
ta, for å få til dette. 
- Alpint ville måtte kjøre fram noe som ikke er 100%. 
NNM Alpint i Mo i Rana er ikke gitt. 
- Om det ikke er vilje til å arrangere NNM for alle 
grener, da er forutsetningen borte. 
- Vi må kun ta hensyn til egen idrett. 
- Alternativer: 
1. Felles NNM 21.-23. mars 
2. Løse opp felles NNM 
Ny mulighet for felles NNM i 2029. 
 
Vedtak: 
Felles NNM arrangeres 21.-23. mars.  
Dersom dette ikke lar seg gjennomføre 
arrangeres grenvise NNM uavhengig av 
hverandre.  
 
Arnfinn kontakter arrangør i Rana.  
Om de trekker seg fra arrangementet kontaktes 
Fauske om NNM i langrenn 2025. 
Alpint, Hopp og kombinert NNM behandles da i sine 
grenkomiteer. 
 

Arnfinn, styret; 
Mona 

 
Sak 82, 2023-25 
Godkjenning av referat 

 
Styrereferat nr. 11 fra 7/5-24 godkjennes.  



   

 
Sak 83, 2023-25 
Info fra leder 

 
Info fra leder v/Arnfinn 
- 2 kretsledermøter neste uke. 
- Kretsledermøte 19. juni.  
Nytt krets AU 
Tingsaker. 
- Tove møte med kretslederne 20. juni. 
- Gode tilbakemeldinger fra Tinget i Bodø 
 

Arnfinn 

 
Sak 84, 2023-25 
Info fra grener 
 

 
Info fra grener. 
 
Alpint v/Siri-Elise 
- Stille periode. 
- Vårmøte? Tar heller et møte første skoleuke i 
august. 
- Søke om renn. 
- Hvordan sesongen har vært – planlegging av ny 
sesong. 
- Avslag på permisjonssøknader for deltagere til å 
delta på renn/nasjonale renn. Problematisk – flere 
må tenke på det. 
 
Innspill: 
- Grunnskole: Kontaktlærer kan gi inntil to dager fri. 
Ikke fraværsgrense i grunnskolen. 
- Problemstilling man må ta tak i, og evt. løfte i et 
fora.  
- Individuelle avgjørelser – lover og vedtekter. 
- Kommune, fylkeskommune, statsforvalter 
- Følge med på saken. 
 
Fagmøte Alpint: 
- Alpinlisensen høy – 1900,- pr åe fra 13 år og eldre. 
Økt skadeomfang. Behandler mange skader. Går i 
underskudd. 
- Må øke lisensen. 
- Skadeforebyggingstiltak og prosjekter. 
- Valg: Unni Forshaug, Narvik Slalåmklubb, gjenvalgt 
i Alpinkomiteen. 
 
Langrenn v/Anniken A. 
Fagmøte Langrenn: 
- Handlingsplan – veien videre. Utviklingsprogram. 
Workshop – diskutert rekruttering eks. skidag i 
skolen, Nasjonal skidag/ski uke. 
- Lagstruktur Konklusjon: Får ikke gjort noe pr nå, 
ikke før evt. sponsoravtaler går ut. Da de er knyttet 
mot rekrutteringslag og landslag. 
- Samarbeide mer med regionslag. 
- HL: 50 beste går videre fra prolog (ikke 30). 
Konsekvens - lengre konkurransedag. 
- Dyrt å leie smøreboder – fast pris? 
- Terminlista: Oppfordring om at nord-Norge må søke 

Styret 



på nasjonale renn 2025-26 
- Rulleskirenn: Oppfordring om å søke rulleskirenn. - 
Valg: Valgte de som var innstilt. Mer info på NSFs 
hjemmeside – om skitinget. 
- Årsmøte for Langrennssportens venner. Fått inn 
aktive utøvere i styret. Inntekt til stipender og samling 
for unge løpere. 
- Rulleskirenn/FIS- renn på Bestemorenga i 
forbindelse med skitinget. Mye armer og bein. 
Manglet tidtaker, men det ordnet seg. Gikk helt fint. 
Team Elon og Team SNN løpere var strålende 
fornøyd. 
- Skisprell på Bestemorenga i forbindelse med 
rulleskirenn og skiting. Gikk bra. Få deltagere (stor 
fotballturnering på Rognan). Ikke dokumentert – 
bilder. 
- Samling. Hadde også samling for Salten langrenn i 
forbindelse med rulleskirenn. Samarbeid/økt med 
Team Elon og Team SNN. 
 
Kombinert v/Anniken JR 
Fagmøte Kombinert: 
- Organisering i kombinert. Leder mange hatter. 
- Lite A-lag og B-lag. Få på landslag. Skoler og Team 
som rekrutterer (Trondheim, Lillehammer, Mo) 
- Samarbeid med andre nasjoner. 
- Økonomi. Mye underskudd. Dyrere med 
arrangement, og dyrere å reise. 
- Storsamling. 
- Valg. Gjenvalg av styret: Stein Kyrre Ulstad, Mo 
skilag, valgt inn i kombinertkomiteen. 
- Ønske om mer samarbeid med hopp. 
 
Hopp v/Arnfinn 
Fagmøte Hopp: 
- Økonomi. 
- Mer samarbeid med kombinert. 
- Valg: Trond Jøran Pedersen, IL Stålkameratene,  
valgt inn i Hoppkomiteen. 
 
Freeski v/Oddbjørn 
Fagmøte Freeski: 
- Valg: Tamburstuen ny leder. 
- FIS-poeng. 
- Arrangører: Grenser for hvor mange som kan være 
med. Dommere synes det blir for mange. 
- Premiere arrangører for å få flere deltagere. 
- Minirails til klubber for å kunne ha til trening og 
aktivitet. 
- Jentecamp i alle skikretser. I Nordland – Bodø 
Alpinklubb. 
 

 
Sak 85, 2023-25 
Økonomi 

 
Økonomi v/Mona 
 

Styret, Mona 



SKU, manglende vikar for Stine. To muligheter. 
1. Fryse stillingen og innbetalinger. Leie inn til 
skikretsen. Skikretsen ansvarlig for arbeidsforhold og 
lønn/honorar. 
2. Fortsette som vanlig. Betale inn vår andel. Leie inn 
andre tilsvarende 50% stilling. Skiforbundet har 
arbeidsgiveransvar. 
Diskusjon: 
- Vi skal ikke ha arbeidsgiveransvar. 
- Betalt for mars og april, Ikke fakturert for mai og 
juni. 
- Økonomi- Ikke betale for noe vi ikke får. 
- Permisjon. Skiforbundet må ta ansvar. 
- Fleksibilitet. Det vi ikke får gjennomført nå, må vi få 
igjen i neste runde. 
- Samfunnsløftemidler. Nok utgifter i egen andel til å 
få utbetalt midlene? 
- Lyse ut på nytt? Halvt år, opplæring. 
- Mona undersøker mer. Snakker med personal og 
økonomi i skiforbundet. 
 
Årsregnskapet 2023. 
- Sendt ut. Spør om dere har spørsmål. 
- Tas opp på neste møte i august, også 
regnskapsrapport så langt 2024. 
 

 
Neste møte 
 

 
Neste møte. 
- Oppstart i august. 
- 21. august kl. 20.00. 
- Om dere har komitemøte før styremøtet – HUSK 
Anlegg og anleggsutvikling, plan. 
 

 

 


